
Zápis z jednání Rady spolku SRPŠ při ZŠMŠ Klecany 
12.února 2019 

 
Účastníci: Heda Hovorková, Richard Žert, Marek Smýkal, Pavel Mašek, Ivo Halák, Martin Řimnáč, 
Hana Križanová, Jana Uhrová, Jana Macková, Pavel Bielik, Daniela Zemenová, Dita Balvínová, 
Martina Dubská, Petr Hovorka 

Projednávané body: 

1. Představení projektu „Stipendium v zahraničí“ – a jakou roli by mělo hrát SRPŠ (Marek Smýkal) 

• Fundraising na stipendium pro vybraného absolventa ZŠ; na projektu by se vždy podíleli 

všichni žáci 8. a 9. tříd – cílem je podpora týmové práce, překonání ostychu atd., zapojení 

rodičů do projektu (např. výuka finanční gramotnosti) – děti by získaly praktické 

zkušenosti, které využijí v reálném životě 

• Každoročním cílem projektu bude „vybrat“ cca 10.000 USD na školné pro vybraného 

kandidáta 

• Rodiče vybraného kandidáta by financovali dopravu a stravu 

• SRPŠ projekt podporuje k rozpracování, chce se podílet na přípravě, Marek Smýkal 

přednese na školské radě 

• SRPŠ je připraveno přispět cca do výše 10% nákladů – bude upřesněno (např. poskytne 

startovací částku „na začátek“, případně bude mít rezervu na dofinancování chybějících 

peněz) 

• Body k diskusi:  

➢ Náklady na život v USA, aby rodiče kandidátů měli představu – upřesnit (Marek) 

➢ Doplnit profil žáka, sadu kritérií pro posuzování 

➢ Co se stane, když student po kratší době zjistí, že nezvládne odloučení? 

➢ Jiné možnosti vyslání studenta – více dětí na kratší dobu, na prázdniny atd. 

 

2. Praktické fungování mezitřídních projektů (Martin Řimnáč) 

• VH odsouhlasila investici 60 tis Kč na školní projekty, z toho 15 tis Kč bylo alokováno na 

mezitřídní projekty 

• Vedení školy má průběžně sbírat náměty na projekty a předkládat radě, rada SRPŠ by 

následně odhlasovala podporu/nepodporu konkrétního projektu 

• Podporovány budou projekty, které budou mít jasný cíl 

• Rada nominovala Martina Řimnáče jako koordinátora projektu 

 

3. Heda Hovorková: 

3.1. Konference Mensa - https://www.konference-mensa.cz/  

• Termín 22.-23.3. – návrh nabídnout učitelům možnost účasti 

• Rada odhlasovala příspěvek 3000 Kč na účast 3 zástupců učitelského sboru 

3.2. Knihovna školy (návrh na pravidelnou dotaci knižních nákupů) – ve výši 5.000Kč / ročně 

• Rada odsouhlasila příspěvek dle návrhu  

3.3. Mapa školy (dohoda o časování projektu) 

• Rada SRPŠ nominovala Marka Smýkala jako arbitra projektu za SRPŠ 

• Informace ze školské rady – škola chce znovu získat podklady o poskytovatelích  

• Předběžný výběr poskytovatele ze strany školy – SCIO →případné jiné návrhy na 

dodavatele přeposílat na arbitra projektu Marka Smýkala 

• Diskutované body k dořešení: 

➢ Vysoká účast je klíčovou podmínkou relevantní zpětné vazby - děti, rodiče, 

učitelský sbor 

➢ Co se stane s výsledky – jak motivovat / pomoci vedení školy se výsledky 

zaobírat a snažit se o změnu? 

➢ Ideální termín pro realizaci Mapy školy – letošní školní rok 

➢ SRPŠ trvá na kontinuitě dodavatele do dalších let, je nutné nastavit pravidelný 

interval 

➢ Jak zajistit co nejvyšší účast → papírová / elektronická forma? 

https://www.konference-mensa.cz/


3.4. Stanovy SRPŠ (návrh na úpravu stanov tak, aby Rada spolku měla větší manévrovací 
prostor při odsouhlasování investic a aktivit) 

• Zajistit vyšší flexibilitu prostřednictvím elektronického hlasování (stanovit max. výši takto 

odhlasovaného příspěvku) 

• Heda Hovorková pošle návrh změny stanov k diskusi a odhlasování Radou do konce 

školního roku 

• Financování SRPŠ – zahájení diskuse o možných změnách do budoucna 

 

4. Další body: 

• Ivo Halák: Učitelé si musí hradit část nákladů na školení ze svých prostředků – je to 

v pořádku? 

➢ Dle informace ze školské rady má starosta D. Dvořák zájem toto napravit, aby 

prohlubování kvalifikace bylo plně hrazené ze strany školy 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Macková 

 
 


